



Material Approval Certificate

Type Approval نوع الاعتماد	New Approval / اعتماد جديد	✓	Certificate Number / رقم الشهادة
	Renewal Approval / تجديد اعتماد		
Date / التاريخ (MM/DD/YY)	07/06/2023		2023- 30044-01
Manufacturer Number / رقم المصنع	30044		Valid From
Manufacturer Name / اسم المصنع	شركة وحدات الطاقة الصناعية للصناعة Industrial Power Units for Industry LLC		July/2023
Country / البلد	Saudi Arabia		Valid To
Address / العنوان	Muhammad Bin Hubaish Defa'a District Riyadh, Saudi Arabia, Central 365185		July/2025
Local Representative / الممثل المحلي	N/A		
Local Rep. Vendor # رقم الممثل المحلي #	N/A		

NWC certify that the manufacturer has completed all qualification requirement in the following category  
تشهد شركة المياه الوطنية أن المصنع قد أكمل جميع متطلبات التأهيل في الشركة في الفئة التالية

Category	Product Series	Sizes	Description
الفئة	رقم المنتج التسلسلي	المقاسات	الوصف
Panels	--	--	LV-MV Synch Control System
	--	--	Automatic Power Factor Corrector APFC
	--	--	Automatic Transfer Switch ATS
	--	--	LV-Distribution Board
	--	--	MDB-SMDB Panels
	--	--	Motor Control Center MCC

Conditions:

- The aim of this certificate is to qualify the manufacturer to participate in new projects or maintenance projects.
- The prequalification process is subjected to assessment and review periodically.
- NWC has the right to assess the manufactory during the validation period or during production process.
- All equipment requires an approved third-party test before installation at the site to ensure meeting project specification.
- NWC does not bear any cost / expense related to Product validation test or Factory Acceptance Test (FAT).
- This certificate is owned by NWC. NWC has the right to cancel this certificate if the qualified manufacturer does not comply with qualification terms, project specifications or if there are repeated product failures during the operation.

الشروط:

- الهدف من هذه الشهادة هو التأهيل المبني للدخول في المشاريع الجديدة أو مشاريع الصيانة.
- تخضع عملية التأهيل للتقييم والمراجعة بشكل دوري.
- يحق للشركة تقييم المصنع خلال فترة الشهادة أو أثناء عملية التصنيع.
- قبل التوريد يتعين اختبار المنتجات عن طريق طرف ثالث معتمد من شركة المياه الوطنية للتأكد من مطابقة المنتج لمواصفات المشروع.
- شركة المياه الوطنية لا تتحمل أي تكاليف لها علاقه باختبار المنتج أو الاختبارات أثناء التصنيع.
- هذه الشهادة هي ملكية لشركة المياه الوطنية ولها الحق في إلغاء هذه الشهادة إذا لم تلتزم الشركة المصنعة بشروط التأهيل، مواصفات المشروع أو فشل المنتج المتكرر أثناء التشغيل.

- For validity of the certificate, please visit the list of approved materials or Contact with the Vendor Relationship Department.
  - In case that one of the administrative or technical certificates has expired, this certificate will be considered invalid
- This certificate supersedes all previous certificates and approved sizes.

- للتحقق من صلاحية الشهادة الرجاء زيارة قائمه المواد المعتمدين او التواصل مع اداره تأهيل الموردين .
- في حال انتهاء صلاحية احدى شهادات الادارية او الفنية تعتبر هذه الشهادة غير صالحة .
- هذه الشهادة تحل محل الشهادات والمقاسات المعتمدة سابقاً .

Acting Supply Chain General Manager

Eng. Bader Mohammed Alfardan

مدير عام سلسلة الإمداد المكلف

المهندس/ بدر بن محمد الفردان

July 13, 2023

NWC-Material Approval-Form-04-V1